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When Helen Fielding first wrote Bridget Jones’s Diary , charting the life of a
thirtysomething Singleton in London in the 1990s, she introduced readers to one of the
most beloved characters in modern literature. The book was published in 40
countries,sold more than 15 million copies worldwide, and spawned a best-selling
sequel, Bridget Jones: The Edge of Reason . The two books were turned into major
blockbuster films starringRenée Zellweger, Hugh Grant, and Colin Firth.

With her hotly anticipated third installment, Bridget Jones: Mad About the Boy ,
Fielding introduces us to a whole new, enticing phase of Bridget's life, set in
contemporary London, including the challenges of maintaining sex appeal as the years
roll by, and the nightmares of drunken texting, the skinny jean, the disastrous e-mail cc,
total lack of Twitter followers, and TVs that need ninety buttons and three remotes to
simply turn on.

An uproariously funny novel of modern life, Bridget Jones: Mad About the Boy is a
triumphant return of our favorite Everywoman.
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评论

当年chick
lit热潮是由她带动起来的，现如今这本的出版算是彻底给这个小说潮流钉上了十字架。

-----------------------------
法语版。

-----------------------------
糟透了，她还不如不写。

-----------------------------
#spoiler# Mark is dead and Bridget is single again. A fifty-something single mother with
2 children who still has to stumble through everything is no fun at all. She has to GROW
UP, with or without Mark.

-----------------------------
it's so hard to tolerate that fact that Mark has been dead! more hardly it's almost
twitter ad full of the book, over 2% of the content are the names of the books which BJ
read in daily life, wtf?

-----------------------------
merely tolerable

-----------------------------
Darcy死了，故事的可读性立马有了折扣。但我还是爱BJ的，所以忍不住第一时间入手
然后慢慢读完了它。过了那么多年，难为她还是完全是老样子，作者真的很敢下手，当
然现实生活中也有很多这种飞来横祸，这么一想，大概是在告诉我们生活中童话收场的
未必能长久。可是后半段又童话了起来，转场略生硬。这本真的不如前两本高明。

-----------------------------
说实在的去看也主要是为了darcy....当初想买纸版来收藏,后来想还是先看了电子版吧...
结果竟然把darcy写死了..瞬间没有买书的欲望了OTL



-----------------------------
一上来darcy就死了 就没意思了

-----------------------------
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书评

Bridget Jones已经活了，让人感觉她就住在伦敦什么地方。
她太容易被人记住了，那种自说自话的日记风格，有点小神经，有点强迫症，有点蠢，
有点可爱，尤其是经过了前面两部电影的演绎。 估计Hellen
Fielding很难抵制不写第三季的诱惑，毕竟人们很想念Bridget，也很好奇：不完...  
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